

3. Did Mr. Armit work for Bell Canada and, if so (a) for how long (b) what position did he hold and in what division or section (c) did he work with or offer any assistance to the Royal Canadian Mounted Police or any of the intelligence groups within the Department of National Defence or the Department of the Solicitor General and, if so (i) which group or groups did he work with or assist (ii) what was the nature of the assistance he offered or the type of work that he shared with any of these groups (iii) on how many occasions did he offer assistance?

4. To the knowledge of the government, what was Mr. Armit's employment history before he was employed by Bell Canada?

No. 932—Mr. Epp—December 14

1. What was the cost of the information campaign conducted by the Post Office Department entitled "It Hurts"?

2. (a) Who was the advertising agency (b) how was it chosen (c) at what cost?

3. Which television stations, newspapers and other forms of media, carried the ad campaign and what was the cost?

No. 936—Mr. McKenzie—December 15

1. For 1977 to date, what was the number of permanent employees in (a) Canadian Arsenals Ltd. (b) the Agricultural Stabilization Board (c) the Atlantic Development Council (d) the Bureau of Management Consulting (e) the Canadian Council on Rural Development (f) the Canadian Film Development Corporation (g) the Canadian Government Expositions Centre (h) the Canadian Government Photo Centre (i) the Canadian Permanent Committee on Geographical Names (j) Eldorado Aviation Ltd. (k) the General Adjustment Assistance Board (l) the Royal Commission on Corporate Concentration (m) the Office of the Custodian of Enemy Property (n) the Canadian Judicial Council (o) Northern Transportation Co. Ltd. (p) the Board of Examiners for Dominion Land Surveyors (q) the Columbia River Treaty Permanent Engineering Board (Canadian Section) (r) the Interprovincial and Territorial Boundaries Commission (s) the Great Lakes Water Quality Board (t) the Great Lakes Research Advisory Board (u) the Roosevelt Campobello International Park Commission (v) the Indian Claims Commission and, each case, what (i) is the yearly salary of the chief executive officer (ii) was the total payroll for 1976 and what will it be for 1977?

2. For each department or agency in Part 1, does it have terms of reference from the government in regard to its expiry date for existence?

3. Does the government issue directives or request certain works be done so that all employees time is fully occupied?

4. For each department or agency in Part 1, what are the details of its work function?

3. M. Armit a-t-il travaillé pour Bell Canada et, dans l'affirmative, a) pendant combien de temps, b) à quel poste et dans quelle division ou section, c) avait-il travaillé ou collaboré avec la Gendarmerie royale du Canada ou les services de renseignement du ministère de la Défense nationale ou du Solliciteur général et, dans l'affirmative, (i) dans quels services (ii) quelle était la nature de l'aide ou de la collaboration ainsi apportée (iii) à combien de reprises a-t-il prêté son concours à ces services?

4. A la connaissance du gouvernement, quels étaient les antécédents professionnels de M. Armit avant d'être employé par Bell Canada?

N° 932—M. Epp—14 décembre

1. Combien a coûté la campagne d'information «ça fait mal» du ministère des Postes?

2. a) A quelle agence de publicité l'avait-on confiée, b) comment l'agence a-t-elle été choisie, c) quel a été le coût de la publicité?

3. Quels stations de télévision, journaux et autres média ont participé à cette campagne de publicité et à quel prix?

N° 936—M. McKenzie—15 décembre

1. De 1977 jusqu'à ce jour, combien d'employés permanents comptaient a) les Arsenaux canadiens, Limitée, b) l'Office de stabilisation des prix agricoles, c) le Conseil de développement de la région de l'Atlantique, d) le Bureau des conseillers en gestion, e) le Conseil canadien de l'aménagement rural, f) la Société de développement de l'industrie cinématographique canadienne, g) le Centre des expositions du gouvernement canadien, h) le Centre de photographie du gouvernement canadien, i) le Comité permanent canadien des noms géographiques, j) l'Eldorado Aviation Limitée, k) la Commission d'aide générale de transition, l) la Commission royale d'enquête sur les groupements de sociétés, m) le Bureau du séquestre des biens de l'ennemi, n) le Conseil canadien de la magistrature, o) la Société des transports du Nord Limitée, p) la Commission d'examineurs des arpenteurs fédéraux, q) la Commission d'ingénieurs permanent du Traité du fleuve Columbia, r) la Commission des frontières interprovinciales et territoriales, s) la Commission de surveillance de la qualité de l'eau des Grands lacs, t) le Comité consultatif de la recherche sur les Grands lacs, u) la Commission du parc international Roosevelt de Campobello, v) la Commission d'études des revendications des Indiens, et, dans chaque cas, quel (i) est le traitement annuel de l'agent administratif principal (ii) était le total des traitements pour 1976 et que sera-t-il pour 1977?

2. Chaque service ou organisme cité dans la Partie 1 a-t-il reçu un mandat du gouvernement quant à sa date d'expiration?

3. Le gouvernement émet-il des directives ou demande-t-il certains travaux pour s'assurer que le temps de tous les employés est pleinement occupé?

4. Quelles sont en détail les fonctions de chaque service ou organisme cité dans la Partie 1?